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Skydd av pollinatörer 

Svar på medborgarförslag

Förslag till beslut
Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar följande:
Förvaltningens förslag till svar godkänns.
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Bakgrund
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2019-11-14 anmäldes ett 
medborgarförslag om att Skarpnäcks parker ska anpassas för 
biodiversitet och bevarandet av pollinatörer. Olika förslag som 
avser Nytorps gärde förs fram; bland annat att göra om gräsmattor 
till äng, sätta ut bihotell, uppmuntra till odling och släppa ut 
betesdjur. Stadsdelsnämnden beslutade att överlämna 
medborgarförslaget till förvaltningen för beredning.

Ärendets beredning
Ärendet har beretts inom stadsdelsdirektörens stab och har 
behandlats i förvaltningsgrupp och i pensionärsrådet 2020-01-30.

Synpunkter och förslag
Förvaltningen instämmer i att det finns mer att göra för att öka den 
biologiska mångfalden och när det gäller att utöka ytor som är 
gynnsamma för pollinatörer. Det är uppdrag som förvaltningen har i 
budgeten för 2020 och som även lyfts fram i stadens reviderade 
miljöprogram. 

Förvaltningen kommer under 2020 avstå från att klippa delar av 
Nytorps gärde, den östra delen mot Kärrtorps IP, den norra delen 
mellan Ulricehamnsvägen och Ystadsvägen och utmed brynet i 
söder. Syftet är att gynna insekter och bidra till en ökad biologisk 
mångfald. Förvaltningen kommer samarbeta med engagerade 
medborgare om att anlägga en särskild humlepark. När det gäller 
odling har förvaltningen möjliggjort för två grupper att odla 
tillsammans i pallkragar vid Nytorps gärde, vid Paternostervägen 
och vid Ystadsvägen. I dagsläget finns ingen efterfrågan av fler 
platser. 

Staden planerar för en utveckling av Nytorps gärde där möjligheten 
till fler aktiviteter, men också att öka den biologiska mångfalden, är 
viktiga delar.

Maria Mathiasson Laxvik
Stadsdelsdirektör
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